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Hela styrelsen närvarande utom Oscar. 

 

Avskjutningen: 97 % av förvaltningsplanen är fälld hittills. 207 älgar totalt, 60 tjurar, 34 kor 

och 113 kalvar. Enligt ÄSO planerna så ska ytterligare 35 vuxna skjutas. Fördelningen mellan 

tjur och ko är väldigt snedvriden idag. Mycket diskussion om hur vi ska få till en bra och 

balanserad avskjutning.  Hur ska vi få ÄSO planerna att sammanfalla med ÄFO planen. 

Medskicket till samrådsmötet blir att dra ner jakten på vuxna djur och flytta den till kalvjakt 

om man vill fortsätta att jaga älg. 

 

Älgobsen: Vi måste höja antalet timmar i älgobsen inom ÄFO. Det är viktigt att alla lag lämnar 

in obsen så att beräkningarna i LST MOOSE blir så korrekta som möjligt. Obsen visar att 

reproduktionen minskar och ligger idag på 0,56 kalvar/ hondjur. 

 

Samrådsmöte. Samrådsmöte bokades till den 4/12 i Floda sockenstuga. Jan-Erik Dalmo från 

LST kunde närvara och göra en dragning av läget för älgstammen. Vi ska göra en genomgång 

av alla ÄSO om hur man tycker läget för övrigt klövvilt är och om man har vuxna älgar kvar att 

skjuta, hur ser man på det.  Samrådet behöver inte ha en egen punkt för vargen utan vi tar 

en kort sammanfattning av läget just nu med planeringen inför licensjakten under övriga 

frågor. 

 

Övriga frågor: Bra diskussion i styrelsen om älgen och övrigt klövvilt. Frågor som hur vi ska få 

den älgstam som vi vill ha bollades fram och tillbaka. I övrigt uppkom inga övriga frågor. 
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